
Magnus Olsson, 45 år, Sverigedemokraterna 

Bor: Villa i Oxie. 
Hjärtefråga: Göra Malmö bra igen. 
Favoritplats i Malmö: Malmös parker.  
Vad saknar du i Malmö: Ett mer levande centrum med 
butiker, en öppen och levande stadsmiljö med en mix av 
både lugn och rörelse.  
Vad är skönhet i stadsmiljö för dig: Jag gillar hus som 
är byggda i klassisk 20 tals still och då närmare bestämt i 
jugendstil.  
 
Vilka är de fyra viktigaste frågorna för ditt parti när det gäller Malmös 
stadsmiljö för den kommande mandatperioden? 

Stoppa förtätningen av Malmö. Fler grönytor och mindre cement. Vi vill att alla 
trafikslag ska få möjlighet att finnas i stadsmiljön. Bättre möjligheter till 
parkering vid nybyggnation.  
 
Varför prioriterar ni dessa frågor? 

Vi vill att Malmö ska växa mer långsamt eftersom en förtätad stad ökar 
konfliktytorna. Malmö ligger idag i bottenskiktet vad gäller grönytor per 
invånare. Idag prioriteras framför allt cyklar i Malmö. Vi menar att det är fel och 
vill förbättra möjligheterna för övriga trafikslag. Idag byggs det för tätt i Malmö 
och många gånger planeras det inte för gatuparkeringar eller att möjligheten till 
parkering helt enkelt reduceras.  
 
Hur vill ditt parti att Malmö ska byggas ut - genom förtätning eller genom 
att  ta nya områden i anspråk? 

Vi vill inte förtäta och menar att det måste göras ständiga avvägningar mellan att 
bygga inåt och utåt och varje exploatering måste hanteras utifrån 
förutsättningarna i det enskilda fallet. Malmö ska växa med ständig hänsyn till 
den värdefulla jordbruksmarken och naturmarken. 
 
Vad i Malmö är ett bra exempel på lyckad nybyggnation?  
Potatisåkern och då menar jag hela kvarteret.  
 
Varför blev det bra? 
Det är arkitektoniskt tilltalande och smälter in i den befintliga miljön, samt goda 
parkeringsmöjligheter och bra utemiljö.  
 

 


